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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.11.2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 26 października 2022r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
 
Czas posiedzenia Komisji: 14.30  - 15.50. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawozdanie z działalności fundacji i spółek z udziałem miasta za rok 
2021. 
 

4. Podatki i opłaty lokalne. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości  
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  

 
    5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2022 rok  
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój w 2022 roku  

 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  
 

 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 
 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym. 

 
 Wniosek Prezydenta Miasta w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej, 
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 3 wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego, 

 
 Wniosek w sprawie umorzenia należności od osób fizycznych z powodu 

bezskuteczności egzekucji. 
 

 Wniosek Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego w sprawie umorzenia zaległości z 
tytułu dzierżawy gruntu, 

 

6.  Wolne głosy i wnioski. 
 
7.   Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 28.09.2022r.  
 
8.  Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Małgorzata Filipowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Sprawozdanie z działalności fundacji i spółek z udziałem miasta za rok 2021. 
 
Tadeusz Pilarski – Prezes Zarządu Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów                          
i Kanalizacji SA w Jastrzębiu-Zdroju przedstawił charakterystykę działalności oraz 
sprawozdanie z działalności Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji S.A.                      
za okres 01.01.2021r.-31.12.2021r.  
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Prezes Zarządu JTBS Daszek Ernest Famulski przedstawił informacje ogólne na temat 
JTBS Daszek oraz sprawozdanie Zarządu JTBS Daszek za rok 2021. 
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Małgorzata Filipowicz 
Klucze mieszkańcy kiedy otrzymają? 
 
Ernest Famulski 
Chcielibyśmy w drugiej połowie listopada uzyskać decyzję o pozwolenie na użytkowanie, 
wówczas będziemy się umawiać z przyszłymi najemcami.  

Z-ca Przewodniczącego Zarządu, Dyrektor Biura MZK Grażyna Kuczera przedstawiła 
organizację komunikacji miejskiej przez MZK oraz sprawozdanie z wykonania budżetu 
Międzygminnego Związku Komunikacyjnego za 2021 rok.  
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Prezes Zarządu Międzygminnej Komunikacji Autobusowej Spółka z o.o. Stanisław 
Słowiński przedstawił dane dotyczące Przedsiębiorstwa oraz sprawozdanie z działalności 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Jastrzębiu-Zdroju.  
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Grażyna Kuczera 
Współpraca z MKA układa się bardzo dobrze, niepokoi nas jednak tabor, jaki ma do 
dyspozycji firma, latem brak klimatyzacji był przedmiotem skarg pasażerów, lecz 
generalnie uwag jest niewiele. Biorąc pod uwagę zakres zadań, który realizujemy na 
rzecz miasta Jastrzębie-Zdrój, to tych uwag jest niewiele, ostatnie uwagi dotyczyły 
dojazdu na Osiedle Bogoczowiec i Bożej Góry Prawej. Firma nie ma „małego” taboru do 
dyspozycji, napisaliśmy prośbę do mieszkańców tych bloków w tym terenie, aby nie 
parkowali na rondzie, to chociaż ten przystanek obsłużymy, niestety nasze prośby były w 
większości nieskuteczne.  
 
Stanisław Słowiński - Prezes Zarządu Międzygminnej Komunikacji Autobusowej Sp.z o.o. 
Aby rozwiązać tą sytuację, wdrożyliśmy przyśpieszone postępowanie na zakup dwóch 
małych autobusów, 3 listopada b.r. będzie otwarcie ofert. Próbowaliśmy wypożyczyć 
takie autobusy, jednak nie było to możliwe. Mamy nadzieję, iż w niedługim czasie 
będziemy mogli obsługiwać tę trasę własnym pojazdem. Największą bolączką są ceny 
paliw, miesiąc październik będzie miesiącem najwyższych cen. 
 
Grażyna Kuczera 
Liczymy na to, że przez te wysokie ceny paliwa w detalu to wrócą do nas pasażerowie, 
którzy kiedyś ze względu na ceny paliwa odeszli, aktualnie zauważamy zwyżkę ilości 
pasażerów we wrześniu.  
 
Stanisław Słowiński 
Jednocześnie brakuje kierowców, dotyczy to wszystkich miast, ponadto zauważamy, że 
zmiany przepisów, które ostatnio miały miejsce, gdyż piesi wchodzą na przejścia, nawet 
nie zastanawiając się nad tym że autobus jedzie, ostatnio były cztery gwałtowne 
hamowania, co rodzi konsekwencje takie, że osoby wewnątrz mogą być poszkodowane. 
Kierowcy są karani, są to dodatkowe elementy, które nie zachęcają do podejmowania 
tego typu zawodów.  
 
Szymon Klimczak 
Być może dobrze byłoby aby miasto na stronach internetowych bądź w formie plakatów, 
innego rodzaju świadomej reklamy, zachęcała mieszkańców do przejazdów komunikacją 
miejską. Czy Urząd Pracy ma oferty kierowców? 
 
Stanisław Słowiński 
Mieliśmy podpisane porozumienie z Urzędem Pracy na pozyskanie i szkolenie dziesięciu 
kierowców, z czego siedmiu do nas dotarło. Niestety część kierowców już odchodzi na 
emeryturę w pierwszym możliwym terminie. Są to osoby bardzo dobrze przygotowane 
do pracy w komunikacji miejskiej i niestety odchodzą, również ze względu na kwestię 
wynagrodzeń.  

Prezes Zarządu Międzygminnej Komunikacji Autobusowej Spółka z o.o. Stanisław 
Słowiński przedstawił dane dotyczące Przedsiębiorstwa oraz sprawozdanie z działalności 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Jastrzębiu-Zdroju.  
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad.4. 
Podatki i opłaty lokalne.  
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości  
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka – Naczelnik 
Wydziału Podatków i Opłat. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka – Naczelnik 
Wydziału Podatków i Opłat. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 
Ad.5. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2022 rok  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój w 2022 roku  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta 
Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej 
 
Szymon Klimczak 
Jeśli chodzi o uiszczanie opłat z góry, czy dotychczas też tak było? 
 
Honorata Uchto 
Dotychczas uiszczano z dołu, obecnie tylko grudzień z góry, pozostałe kwartały na tych 
samych zasadach. 
 
Szymon Klimczak 
Czy opłaty nie namnożą się dla mieszkańców? 
 
Honorata Uchto 
Nie, tylko grudzień płacony będzie z góry, opłata jest miesięczna, termin płatności jest 
kwartalny, nie ma pokrycia się dwóch opłat. Mamy to obowiązek określić w uchwale.  
 
Anna Hetman 
Zmiana ta pozwoli zamknąć rozliczenie w danym roku kalendarzowym.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
 

 Wniosek Prezydenta Miasta w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej 
 
Przewodniczący Szymon Klimczak odczytał treść wniosku. 
Uzasadnienie do wniosku przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 3 wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego 

 
Wnioski omówiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości Beata Olszok. 
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Wniosek nr 1 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ul. Morcinka na kwotę ogólną 105 524,47 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 2 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ul. Gagarina na kwotę ogólną 19 638,22 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Wniosek nr 3 – umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ul. 1 Maja na kwotę ogólną 18 407,93. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Wniosek w sprawie umorzenia należności od osób fizycznych z powodu 
bezskuteczności egzekucji. 

 
Wniosek omówiła Joanna Gorzelak – Kierownik Referatu Gospodarowania mieniem i 
nadzoru właścicielskiego Wydziału Mienia 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Wniosek Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego w sprawie umorzenia zaległości z 
tytułu dzierżawy gruntu 

 
Wniosek omówił Marek Krakowski – Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek.  
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono. 

Ad.7.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu  28.09.2022r. 
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia  

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                      
po czym zakończył posiedzenie. 
                                                                                                                                                                                                           
Protokołowała 
Agnieszka Bąk         Przewodniczący  

 
Komisji  Budżetu i Skarbu 
Szymon Klimczak   


